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گزارش

تهیه گزارش- علی کیوانی قمصری: رئیس شورای 
اس��لامی ش��هر ملارد در مصاحبه اختصاصی با خبرنگار ما با 
اش��اره به عملکرد مثبت ش��رکت آبفای غرب استان تهران و 
شهرس��تان ملارد گفت : طی دو س��ه س��ال اخیر شرکت آب 
و فاضلاب غرب اس��تان تهران و شهرس��تان ملارد کارهای 
بس��یار خوبی در حوزه ش��بکه فاضلاب با کمک شورای شهر 
و ش��هرداری و مردم برای ش��هر ملارد انجام داده اس��ت ، 
اما پیمانکارانی که اس��تفاده می کنند همکاری و مس��اعدت 
خوب��ی ب��ا مردم نداش��تند و در جم��ع آوری ضایعات ، اصلاح 
آسیبها و تخریب هایی که در خدمات شهری داشتند کیفیت 
مطلوبی انجام نمی دهند که بارها با این مسئله مواجه شدیم 
، اما مجموعه  ش��رکت آب و فاضلاب غرب اس��تان تهران 
و شهرس��تان ملارد کلیات خوبی تحویل داده اند و انش��اا... 
با مذاکراتی که داش��ته ایم به امید خدا خدمات در حوزه آب 

بهبود پیدا می کند .
مهندس ایرج زارع افزود : شرکت آب و فاضلاب غرب استان 
تهران لایحه ای به شورای شهر ارائه داده که بتوانند در قبال 
مساعدتی که شورای شهر تحت عنوان تبصره 3 به آن واگذار 
و تفویض می کند 68 میلیارد تومان سرمایه گذاری در حوزه 
آب داش��ته باش��ند در این لایحه از حفر تعدادی چاه عمیق ، 
تکمیل شبکه های انتقال و توزیع آب و احداث منابع ذخیره 
ای آب ملارد سخن به میان آمده تا به لحاظ ایجاد منبع ذخیره 
شهر ملارد جزو محروم ترین شهرهای کشور نباشد به همین 
منظور در جلس��ه ای که با حضور مدیر عامل ش��رکت آبفای 
غرب استان تهران و مسئولین و شورای اسلامی شهر ملارد 
برگزار شد ، زمین مورد نیاز در کنار اسپرت پارک مارلیک به 
متراژ 10 هزار متر مکعب را به آبفا واگذار کردیم تا بتوانند از 

اعتباراتی که دارند اولین منبع را در این مکان بسازند .
وی افزود :اما قانون تبصره 3  نیاز به یکس��ری زمینه س��ازی 
بین ش��هروندان دارد که توقع داریم اصحاب رس��انه در این 
زمینه  به ما کمک کنند، تا مردم را توجیه کنند که تبصره 3 

در واقع در چه زمینه هایی هزینه می شود .
مهن��دس ای��رج زارع اف��زود : تامی��ن آب پایدار س��الم برای 
شهروندان طی 25 سال آینده یکی از نیازهای اساسی مردم 
است که اگر شورای اسلامی شهر هم کمک نکند قطعا نمی 
توانی��م ب��ه نقاط مثبتی دس��ت یابیم ، چون منابع ملی ش��ان 
تکاپ��وی ای��ن موضوع را نمی دهد ، همچنان که در تبصره 3 
آب و فاضلاب شورای اسلامی شهر کمک کرد و باعث  شد 
که مراحل اجرای شبکه فاضلاب از جمع آوری تا تصفیه خانه 
به راحتی انجام بشود ،باید حدود 7000 انشعاب هم در حوزه 
آب توس��ط آبفا انجام ش��ود لذا امیدواریم دیگر مس��ئولین نیز 

قطعا کمک کنند تا در ادامه راه به این مهم برسیم .
رئیس شورای اسلامی شهر ملارد با اشاره به مشکلات بوجود 
آمده پس از زلزله 5.2 ریش��تری در شهرس��تان ملارد به ابعاد 
جدیدی از خطرات بافت فرس��وده ش��هر ملارد در آینده و در 
صورت وقوع زلزله ای دیگر با قدرت بیشتر پرداخت و گفت 
: سالهاس��ت پیش بینی می ش��ود در ملارد با توجه به بافت 
ژئوفیزیکی منطقه ، زلزله ای به وقوع بپیوندد که 29 آذر ماه با 
شدتی 5.2 ریشتری این اتفاق افتاد و علیرغم اینکه به صورت 
بصری به شهر آسیب آنچنانی نزد اما متاسفانه طی بازدیدهایی 
که ما داشتیم بیش از 80 درصد منازل مسکونی بافت فرسوده 

و ناکارآمد شهر ملارد  دچارصدمات جدی شدند . 
وی با اش��اره به اقداماتی که در حوزه فاضلاب ش��هری در 

شهر ملارد انجام شده و درخصوص فاضلاب شهری توسط 
شرکت آبفای غرب استان تهران عملی شده گفت :  اقدامات 
مناس��بی در حوزه فاضلاب ش��هری در ملارد در حال ش��کل 
گرفتن اس��ت و امیدواریم بتوانیم در حد وس��ع در این راس��تا با 

عزیزان در حوزه آب همکاری لازم را انجام دهیم
وی  درادامه با اش��اره به اس��تحکام فاضلاب ش��هری و لوله 
های آب در مقابل زلزله خاطر نش��ان کرد :  پروژه های ملی 
ما اعم از پروژه های زیربنایی مثل آب ، فاضلاب ، سدسازی 
تا ساختمان سازی ، شرکتهایی که متولی طراحی این پروژه 
ه��ا هس��تند قطع��ا در خص��وص مقابله با زلزل��ه و آیین نامه 
هایش��ان حتم��ا طراح��ی خاصی انجام م��ی دهند ، بنده خود 
س��الها در حوزه طراحی فاضلاب خدمت رس��انی کرده ام  از 
این رو طراحی شبکه آب و فاضلاب و طراحی سد و طراحی 
شبکه آب رسانی دقیقا در آیین نامه ها مشخصاتی دارند که 
در مقابل زلزله توانایی استقامت دارد ما درخصوص نوسازی 
بافتهای فرس��وده که امکان دارد هزینه هایی مجددا جابجا 
ش��ود  بف��رض مث��ال معب��ری که ما در خیاب��ان امام داریم 5 
متری است در هر حال برای نوسازی آن مجبوریم کوچه را 
تعریض کنیم لذا  مس��یر اصلی فاضلاب س��ر جایش می ماند 
و تغیی��ر در مس��یر اصل��ی فاض��لاب و لوله های جمع آوری و 
انتقال انجام نخواهد شد چون معابر و کوچه هایمان را نهایتا 

تعریض خواهیم کرد .
ایرج زارع افزود : از س��ال 80 تا 92 ش��اهد بودیم که قس��مت 
اعظم بافت فرسوده شهر با 220 هکتار و با جمعیت 180000 
نفری ، ساخته شد ، مسئولین در آن زمان عموما به علت عدم 
اطلاع از شرایط ساخت و سازهای شهری ، هجوم جمعیت و 
سیل مهاجرتی که قابل کنترل نبود بر حوزه تخلفات شهری 
چش��م بس��تند  و نخواستند یا نتوانس��تند در این مورد کنترل 

و هدایت کنند.
وی افزود :  امروز با س��یل عظیمی از این س��اخت و س��ازهایی 
که انجام شد ، می بینیم که با زلزله متوسط 5.2 ریشتری 80 

درصد از بناهای این ش��هر غیرقابل اس��تفاده ش��ده است . که 
علیرغم حضور استاندار محترم طی هفته های اخیر 2 مرتبه 
در سطح شهرستان و بازدیدهای میدانی که داشتند متاسفانه 
هیچ اقدام مشهودی برای کمک به مردمی که اکنون در این 
شبهای سرد زمستان در بیرون از منازلشان زندگی می کنند، 
انجام نگرفته است. طی مذاکراتی که با فرماندار و مسئولین 
ش��هر در جلس��ات داش��تیم خواستار آن شدیم که چاره ای در 
خصوص وام اضطراری برای رهن منازلشان برای این مردم 
بیندیش��یم و از طریق مس��ئولین فرمانداری ، بنیاد مس��کن و 
استان پیگیر این موضوع هستیم . مکاتباتی انجام گرفته است 
جناب مهندس محمودی نماینده محترم در جریان این امور 
هستند تا بتوانیم برای کسانی که منازلشان در زلزله خسارت 
دیده وام اضطراری رهن و استیجاری آماده کنیم تا مردم عزیز 

ما بتوانند راحت تر به زندگی شان ادامه دهند .
زارع افزود : بنده ش��اهد هس��تم که روزانه دهها خانواده در 
س��رمای این ش��بهای ملارد مریض ش��ده و حتی از طرفی 

جرات مراجعه به منازلشان را ندارند ، طی بازدیدها با مسئولین 
مشاهده کردیم که این بناها متاسفانه قابل استفاده نیست ، 
حتی در حالت عادی هم که ساختمانهای سرآسیاب در بافت 

ناکارآمد مرکزی غیرقابل استفاده است . 
وی درادامه ضمن تقدیر از همه مدیران ش��هرداری که طی 
این چند شب پس از زلزله واقعا کنار مردم بودند تصریح کرد: 
شهرداری و سازمانهای وابسته به شهرداری تنها ارگانی بود 
ک��ه ب��ا قاطعیت به وظیفه اش عمل کرد ، علیرغم محرومیت 
و کمب��ود امکانات��ی که در منطقه داریم هرآنچه داش��تیم در 
طب��ق اخلاص گذاش��تیم و به مردمم��ان تقدیم کردیم حتی 
از پارکینگ های ش��هرداری هم اس��تفاده و س��ریعا برایشان 
روش��نایی تعبیه کردیم ضمن اینکه گرمایش س��الن ورزشی 
متعلق به سپاه که در انتهای خیابان مصیب زاده است را نیز 
تعبیه کردیم که بتواند مورد اس��تفاده ش��هروندان عزیزمان 
قرار بگیرد. رئیس ش��ورای اس��لامی ملارد خاطر نشان کرد 
: متاس��فانه مش��کلات ملارد بس��یار است ،  بحث فقدان سند 
مالکی��ت اراضی کش��اورزی و تفکی��ک باغات بدون رعایت 
شهرس��ازی و اصول تش��ریفات و سند مالکیت و عدم امکان 
اس��تفاده از وامهای بانکی بدلیل س��ند دار نبودن  از مباحثی 
است که جز مشکلات عمده این شهر و مردم محسوب می 
ش��ود. وی اظهار داش��ت : زلزله 29 آذر که می توان آن را در  
واقع برای مسئولین و نهادهای خدمات رسان و سازمانها یک 
مانور واقعی قلمداد کرد به مردم و مس��ئولین نش��ان داد که 
همیشه باید در شرایط بحران آماده باشند چرا که  بزرگترین 
آسیبی که بعد از زلزله بوجود می آید آتش سوزی بعد از زلزله 
، کنترل برق گرفتگی و آب رسانی است لذا واقعا سیستم های 
امروز سیس��تم هایی نیس��ت که ادغام به اتکا باش��د ، از سویی 
عدم س��کونت برخی از مدیران ادارات خدمات رس��ان باعث 
عدم حضورش��ان در ش��ب بعد از زلزله  بود که نقطه ضعفی 

بزرگ بشمار می آید .
وی ادامه داد : موضوعی که از سال 92 به بعد در شهر ملارد 

اتفاق افتاد ما ش��اهد تخلفات س��اختمانی زیادی بودیم اما با 
ورود س��ازمان نظام مهندس��ی و مجموعه کانون مهندسان و 
ش��هرداری حتی برخی از س��اخت و سازهای غیر مجازی که 
در گذشته  انجام گرفت در قالب مهندسی ساز پیشرفت کرد 
که خوش��بختانه دیگر س��اختمان 5 طبقه قوطی ساز در شهر 
سرآسیاب ساخته نشدو اکثرا اسکلت و بحث آیین نامه های 
زلزله و مهار برندی های جانبی شان رعایت شده است اما طبق 
آمار با توجه به کاهش رش��د جمعیت ما از س��الهای 92 تا 95 
حدود 30000 نفر جمعیت اضافه شده که جمعیت مهاجرمان 
بسیار کمتر و کنترل شده است و ساخت و سازهایمان کیفیت 
س��ازه هایش��ان بالاتر رفته است و متاسفانه  قطعات 80-70 
مت��ری تبدی��ل به 10 واحد س��اختمان ش��ده اند که هر واحد 
35 ت��ا 40 مت��ر را تص��رف  ک��رده و به ای��ن راحتی با توجه به 
وضعیتی که مردم دارند امکان هر گونه مقاوم سازی را از ما 

صلب کرده است . 
زارع اف��زود : از گروهه��ای متع��ددی که متخصص در حوزه 
شهری و شهرسازی هستند طلب کمک و استمداد کردیم و با 
تشکیل کارگروه ویژه بافتهای فرسوده از همه مردم شهرمان 
دعوت کردیم که طرحها و برنامه ها و ایده هایشان را بصورت 
پیش��نهاد ارائه دهند تا ما بتوانیم قدمی در جهت امن کردن 

زندگی مردم برداریم .
رئیس پارلمان ش��هری ملارد اذعان کرد : بافت فرس��وده ای 
که هم اکنون مش��اوره رفع آن انجام ش��ده و در امور بافت 
فرسوده محدوده مرکزی سراسیاب ، ضلع شمالی خیابان 20 
متری مارلیک ، ضلع غربی دکتر حسابی ، ضلع شرقی بلوار 
رسول اکرم)ص( و ضلع جنوبی بلوار الغدیر به عنوان محدوده 
اصلی ناکارآمد ما که مورد بررسی قرار گرفته و در حال اقدام 
هستیم تا برای سند دارکردن 220 هکتار سرآسیاب مرکزی 

گام موثری برداریم .
وی در بخشی دیگر از سخنان خود ادامه افزود : در مجموع 
طی س��الهای اخیر که کمیس��یون ماده 100 شهرداری اقدام 
کرده ما 12000 پرونده ای که نتوانستند مراحل قانونی اعم 
از اس��تحکام بنا یا مراحل قبلی صادر کنند رای قطعی صادر 
شده و همه در مرحله بلاتکلیفی باقی مانده و به اجرا نرسیده 
اند . تعدادی از این 12000 پرونده از طریق دیوان اقدام کردند 
و رای های��ی را مج��ددا مطرح کردند ولی قس��مت اعظم آن 
همچنان راکد و بلا تکلیف باقی مانده نه در قالب تخریب قرار 

گرفته و نه مالکین آنها به منظور لغو رفته است .
ایرج زارع در بخش��ی  دیگر از س��خنان خود افزود : متاس��فانه 
یکی از بحث های مهم امروز ملارد حوزه س��رزمینی ش��هر 
اس��ت ک��ه علیرغم صراحت قانونی ب��ا  توجه به جمعیتی که 
داریم حریم فعلی تکاپوی ش��هر ملارد جوابگوی 350000 

نفر جمعیت را در آینده  نخواهد داشت.
وی در ادامه با اشاره به وضعیت الحاق مسکن مهر شهرستان 
ملارد به صفادش��ت افزود : حریم ش��هر صفادش��ت علیرغم 
اینک��ه ن��ه ب��ه صراحت می گویند حداق��ل 3 تا 6 برابر بخش 
اصلی باشد بالای 30 برابر آن است  واین درحالی است  که 
ما هنوز 5 برابر هم نداریم بلکه حدود سه برابر حوزه خدماتی 
خود هس��تیم، اما از وزارت کش��ور تصویب و ابلاغ ش��ده و اگر 
هم دنبال لغو آن باش��ند فرمانداری و بخش��داری باید انجام 

دهند و  مراحل خاص خود را دارد . 
وی همچنین در خصوص تعیین تکلیف س��اختمانهای خالی 
مس��کن مهر افزود : در خصوص مس��کن مهر صفادش��ت و 
واحدهای خالی از س��کنه در ش��بی که س��تاد بحران استانی 
انجام ش��ده بود موضوع را خدمت اس��تاندار مطرح کردیم که 
مسکن مهر صفادشت مسکنی است که توسط تعاونی های 
مختلف س��اخته ش��ده است و هر واحدی مالک خاص خود را 
دارد  حتی طی مذاکرات و جلساتی نیز که انجام شد مهندس 
خراس��انی معاونت عمرانی فرمانداری ملارد بیان کردند که 
پیگیر موضوع اس��تفاده از مس��کن مهر صفادشت هستیم اما 

معضل اصلی ما این است که مالک واحدی ندارد و پیداکردن 
مالکین بس��یار امری زمان بر اس��ت اما نهایتا قصد استفاده از 
ای��ن ه��زار واح��د را داریم و در حقیقت باید مالکان پیدا ش��ود 

و مذاکره کنیم .
وی در بخش��ی دیگر از س��خنان خود با اش��اره به مکانهای 
مشخص شده برای اسکان مردم گفت : با توجه به تصمیات 
س��تاد بحران ش��هر ملارد و شهردار محترم در اولین ساعاتی 
که این اتفاق در منطقه افتاد دستورات لازم را جهت اسکان 

مردم در شهر ملارد دادند .
رئیس ش��ورای اس��لامی ملارد  افزود :  بخش��ی از اراضی و 
دو س��وله ورزش��ی در شرق سرآس��یاب ، دو سوله ورزشی در 
مارلیک و خیابان مطهری و انشاالله سوله ای برای دهه فجر 
آماده می ش��ود که 4 س��وله ای که داش��تیم با امکانات کامل 
و تدارک��ی ک��ه موردتصوی��ب قرار گرفت و در اختیار مردم در 

زمان بحران قرار گرفت و  انش��اا... که خداوند هم یاری کند 
و آمادگی کامل در مواقع بحران برای پوش��ش دادن در حد 

توان و وسعمان به مردم را داشته باشیم .
رئیس شورای اسلامی ملارد در ادامه گفت :  در ابتدای دوره 
پنجم فرهنگس��رایی را  در مرحله فندانس��یون  تحویل و با 
طرحها و بودجه هایی که در نظر گرفتیم انشاا... برنامه دادیم 
تا پایان س��ال 98 به بهره برداری برس��انیم  این فرهنگسرای 
بس��یار ب��زرگ با گنجایش 650 نف��ر و همه امکاناتی لازم را 

برای آن در نظر گرفتیم.
وی در مورد ایجاد آرامس��تان در ش��هر ملارد افزود :  یکی از 
موارد که ش��ورای اس��لامی ملارد پیگیری مستمری در مورد 
آن انجام داده ، بحث آرامس��تان ملارد اس��ت که از 10 س��ال 
پیش  مکاتبات لازم را انجام گرفته  و پیگیری  می کنیم  تا 
مراحل پایانی آن انجام گردداما امروز مجددا به مرحله نقطه 
س��ر خط رس��یده اس��ت و می گویند اراضی اختر آباد متعلق به 
صفادش��ت اس��ت  وی خاطر نشان کرد : محرومیت در ملارد 
بی��داد م��ی کند  ، در جلس��ات عن��وان کردیم که ملارد یکی 
از محرومتری��ن نقاط کش��ور اس��ت حت��ی از دور افتاده ترین 
روستاهای سیستان و بلوچستان هم محروم تر است. شهری 

با 400 هزار نفر جمعیت که حتی یک تخت بیمارستانی و یا 
یک درمانگاه شبانه روزی یا یک پاراکلینیک تخصصی برای 
مواق��ع اضط��راری ندارد  و تنه��ا دارای 6 آمبولانس امدادی 
است قطعا دارای نشانگر محرومیت زیاد این شهر است ، حتی 
اس��تاندار دس��تور داد که بیمارستان صحرایی که شهر قدس 
دارد بتوانن��د ب��ه اینجا منتقل کنند که آنهم متاس��فانه بخاطر 
مسائلی که قبلا ایجاد شده بود و استفاده ای که طی 5 سال 
اخیر نتوانس��ته بودند از آن انجام بدهند قابل اس��تفاده و بهره 
برداری نیست و به طور کلی از رده خارج شده، محسوب می 
ش��ود . در حوزه اورژانس خدمات بهداش��تی درمانی مردمی 

بسیار بی پناه و مستضعف داریم که به جرات می توان گفت 
در این حوزه خدمات به واقع صفر است .

رئیس شورای اسلامی شهر ملارد در ادامه یکی از مهمترین 
مش��کلات پیش روی مدیریت ش��هری ملارد را اجاره بهای 
برخی ادارت و تحمیل هزینه های آن بر گردن ش��هرداری 
دانس��ت و افزود : یکی از مش��کلاتی دیگری که ما امروزه 
داریم همین موضوع ادارات و اس��تیجاری بودن مکانهاس��ت 
که علیرغم اینکه 20 هکتار زمین تفکیک کردیم و در بهترین 
نقطه ش��هر به هر اداره ای  با زمین و مجوز س��اخت تحویل 
ش��د اما همچنان س��الیانه 2 میلیارد اجاره بابت این ادارات به 
مدیریت شهری ملارد تحمیل می شود ،که  متاسفانه بارها و 
بارها از طریق فرمانداری اقدام کردیم و اخطار دادیم و حتی 

مصوبه دادیم اما اقدامی در مورد آن انجام نشد 
وی خاطر نشان کرد : در سال آینده ما یک ریال بابت اجاره 
به��ا و ره��ن ای��ن ادارات نخواهیم پرداخت . یا س��اختمانها را 
می س��ازند و یا جمع می کنند و از این شهرس��تان می روند یا 

خودشان هزینه رهن و اجاره را متقبل می شوند . 
زارع افزود : س��ال 88 که مجوز تاس��یس شهرس��تان ملارد را 
صادر کردند به علت استفاده از موجودی ما مدعی شدیم که 
نهایتا س��ه س��ال به آنها در این زمینه مس��اعدت برسانیم که 
تاکنون نزدیک به 9 س��ال اس��ت که داریم اجاره بهای این 
ادارات را می پردازیم این در حالی است که زمین رایگان هم 
در اختیارش��ان قرار داده ام و نمی دانم چرا تامین اعتبار نمی 
کنند و نمی سازند ! چرا که وقتی فشاری متحملشان نیست 
و به راحتی اجاره ها پرداخت می ش��ود مس��بب می ش��ود که 
آنها همین شیوه را ادامه دهند و بدون هزینه کردن حتی در 

فکر ساخت هم نباشند .
زارع در ادامه به اشاره به باغی که در جنب شهرداری ملارد 

جهت ایجاد پارک و افزایش فضای س��بز قرار بود که به باغ 
پارک تبدیل شود افزود : این باغ مساحتش حدود 16 هکتار 
است که متعلق به بنیاد شهید است ، مسئولین و مالکین باغ 
چند ماهی اس��ت که به ش��هرداری مراجعه کردند و درصدد 

تغییر کاربری سهم خود هستند 
وی افزود : مطابق قانون باغاتی که در حوزه خدماتی ش��هر 
ق��رار م��ی گیرن��د می توانند با ش��هرداری توافق  کنند تا در 
قبال 25%  آزاد س��ازی زمین 75% آنرا واگذار کنند که این 
زمین مالک ش��خصی دارد و یک قس��مت مهم کار در زمان 
شورای قبل و شهرداری انجام شده بود اما کل پارک تقریبا 
در تصرف مالک بود که شورای اسلامی دوره پنجم برای آن 
اصلاحیه زد تا روی این حکم قسمتی از پارک) 25 ( درصد 
باش��د به تغییر کاربری به فضای مس��کونی ، اجاری و اداری 
ب��رای مال��ک و الباقی که 75 درصد باش��د حدودا 10 هکتار 
یک باغ بس��یار خوب و پارک مناس��ب برای مواقع بحران و 
مردم مورد اس��تفاده قرار گیرد که در دس��تور کار برنامه آینده 

ما قرار دارد .
وی در پایان س��خنان خود افزود  : در زمینه پروژه هایی که 
نیاز اساس��ی مردم اس��ت مخصوصا در حوزه ترافیک با توجه 

ب��ه ع��رض کم معابر ، تکمیل ش��ریان ه��ا و کمربندی های 
اصلی ش��هر که در حال حاضر مجبوریم تا کمربندی نیایش 
را تکمیل و به ضلع جنوبی شهرداری متصل کنیم همچنین 
تقاطع غیرهمس��طح س��ه راه اندیشه طراحی اش انجام نشده 
اس��ت ، انش��ا الله و به فضل خداوند حتما س��ال آینده ش��روع 
خواهیم کرد تا مش��کل ترافیک س��ه راه اندیشه را حل کنیم . 
ش��ورای اس��لامی دوره پنجم شهر ملارد در طرح های آینده 
چند پروژه ماندگار و بس��یار اساس��ی ش��هر را برنامه ریزی 
نم��وده ک��ه امی��د اس��ت با حول و قوه اله��ی و تلاش همه به 

بهره برداری برسد .

رئیس شورای اسلامی ملارد خبر داد : 

تکمیل شبکه های انتقال ، توزیع و احداث منابع
 ذخیره ای آب ملارد توسط شرکت آبفای غرب استان تهران 

محرومیلت در ملارد  ���
بیلداد ملی کنلد  ، در 
جلسلات عنوان شلده 
اسلت کله ملارد یکی 
از محرومتریلن نقلاط 
کشور است حتی از دور 
افتاده ترین روستاهای 
سیسلتان و بلوچستان 

هم محروم تر است

شرکت آب و فاضاب  ���

غلرب اسلتان تهلران 
لایحله ای به شلورای 
شهر ارائه داده که بتواند 
در قبال مسلاعدتی که 
شلورای شلهر تحلت 
عنلوان تبصلره 3 بله 
 آنهلا واگلذار و تفویض 
می کند 68 میلیارد تومان 
سرمایه گذاری در حوزه 

آب داشته باشد

طلی دو سلال اخیلر  ���

شلرکت آب و فاضلاب 
غلرب اسلتان تهلران 
ملارد  شهرسلتان  و 
کارهای بسلیار خوبی در 
حلوزه شلبکه فاضاب 
با کمک شلورای شلهر، 
شهرداری و مردم برای 
شلهر مارد انجام داده 

است


